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علی ترابی / رقــابــت هــای کشتی پهلوانی 
برای تعیین پهلوان کشور، این هفته در سالن 
12 هزار نفری مجموعه ورزشی آزادی تهران 
دنبال خواهد شد که در راستای توسعه ورزش 
پاک، مرام پهلوانی و جوانمردی از ورزشکاران 
رشته کشتی پهلوانی و ورزش زورخــانــه ای 
به صــورت نمونه تست دوپینگ هم خواهند 
گرفت. این مسابقات به منظور معرفی پهلوان 
کشور و اهدای بازوبند پهلوانی است که طی 
روزهــای پنج شنبه و جمعه انجام می شود. 
رقابت ها در وزن هــای 50 تا 60 کیلوگرم، 
80 کیلوگرم،  تــا   70 70 کیلوگرم،  تــا   60
80 تا 90 کیلوگرم، 90 تا 100 کیلوگرم و 
مثبت100  کیلوگرم برگزار خواهد شد. از 
طرفی با هماهنگی انجام شده با فدراسیون 
کشتی، قرار است نفرات اول وزن های شش  
گانه در رقابت های جام تختی هم شرکت کنند 
که بر این اساس پیش بینی می شود استقبال 

خوبی از این دوره از رقابت ها انجام شود.
در این بین خراسان رضوی که سابقه و قدمت 
طولانی در این رشته دارد، از مدعیان قهرمانی 
محسوب می شود.هر چند که بیش از 9 سال 
است، بازوبند پهلوانی به خراسانی ها تعلق 
نگرفته و حالا همه نگاه ها به دستان پرقدرت 
احمد میرزاپور است که از گزینه های مطرح 
بـــرای تصاحب بــازوبــنــد پهلوانی اســـت.در 
خراسان رضوی دو پیش کسوت کشتی داریم 
که تاکنون سه بار توانسته اند بازوبند پهلوانی 
را برای این استان به ارمغان بیاورند. احمد 
وفادار و حمید قشنگ از پهلوانان بنام این خطه 
کشتی خیز هستند که در کشتی پهلوانی دارای 

عنوان هستند.در کنار آن ها نیز اکبر خراسانی   
سخدری ، شورورزی، عبدالرضا کارگر، امین 
رشید لمیر و احمد میرزاپور هم توانسته اند 
در رقابت های کشتی پهلوانی صاحب بازوبند 
پهلوانی شوند. بر این اســاس می تــوان گفت 
خراسانی ها در تصاحب بازوبند پهلوانی در 
9 سال  ــدود  کشور پرچمدار هستند، امــا ح
است که از این افتخار فاصله گرفته ایم و کسی 
نتوانسته است به این درجه از پهلوانی دست 
یابد،اما امسال تمام امیدها به میرزاپور است 
که در رقابت های کشتی گیرانی از مازندران ، 
خراسان شمالی ، تهران و آذربایجان شرقی به 
پیروزی برسد و دستش با عنوان پهلوان سال 

کشور بالا برود.

بی توجهی به تیم منتخب خراسان	 
یک هفته اســت که بازیکنان مطرح هر وزن 
تیم کشتی پهلوانی خراسان رضوی انتخاب 
شــده انــد و تمرینات خــود را زیــر نظر پهلوان 
هفته  آخــر  تا  کنند  می  دنبال  قشنگ  حمید 
در سالن 12 هــزار نفری آزادی به استقبال 
حریفان سنگین وزن بروند، اما متاسفانه شرایط 
تمرینات اردویی تیم منتخب کشتی پهلوانی 
استان چندان خوب نیست و تاکنون از کشتی 
گیران حمایت نشده است. وضعیت در حدی 
است که خود کشتی گیران با حمایت سرمربی 
تمرین می کنند که آن هم به دلیل عشق و علاقه 
این افراد به کشتی است ، وگرنه هیئت ورزش 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی استان تاکنون 
از این کشتی گیران حمایت نکرده است. باید 
تاسف خورد که حضور در چنین رویــداد مهم 

کشوری برای مدیران ورزش استان اصلا مهم 
نیست. پهلوان حمید قشنگ که از مربیان با 
اخلاق و خوب کشتی استان است، هدایت تیم 
کشتی پهلوانی استان را بر عهده گرفته است که 
در این باره می گوید:برای برگزاری مسابقات 
کشتی پهلوانی دو شهر مشهد و تهران به عنوان 
گزینه های میزبانی مطرح بوده اند که در نهایت 
تهران به عنوان میزبان انتخاب شده است.این 
رقابت ها طی روزهای پنج شنبه و جمعه دنبال 
می شود و کشتی گیران در 6 وزن رقابت می 
کنند که قهرمان سنگین وزن صاحب بازوبند 

پهلوانی می شود.

افت کشتی پهلوانی 	 
وی با تایید این که کشتی پهلوانی خراسان 
رضــوی افت کــرده اســت، می افزاید: کشتی 
پهلوانی خراسان رضوی زمانی در سطح کشور 
صاحب عنوان و مطرح بود. به نوعی هر سال 
قهرمانی یا نایب قهرمانی از آن کشتی گیران 
این استان بود،اما متاسفانه چند سالی است 
که کشتی پهلوانی افت کرده است و دیگر حرفی 
برای گفتن نداریم. این هم به این دلیل است 
که در طول سال به کشتی پهلوانی اهمیت  
داده نمی شود؛ چرا که کلاس آموزشی ثابت 
ویژه کشتی پهلوانی نداریم. فقط 20 روز قبل 
از مسابقات کشوری تیمی تشکیل می شود و 
تمرین می کنند که آن هم رضایت بخش نیست. 
متولی این رشته توجهی به کشتی پهلوانی 
ندارد و این کشتی به حال خود رها شده است.
حمید قشنگ با بیان این که اردویــی که الان 
تشکیل شده است اصلا در سطح کشتی گیران 

منتخب اعزامی به مسابقات کشوری نیست، 
اظهار می کند:کشتی پهلوانی زیر مجموعه 
هیئت ورزش هــای زورخــانــه ای اســت،ولــی 
اردوی تیم منتخب کشتی پهلوانی خودجوش 
برگزار شده و هیچ امکاناتی در اختیار کشتی 
گیران قــرار داده نشده است.با این وضعیت 
انتظار نتیجه هم دارند. الان مشکل خوابگاه و 
تغذیه داریم. برخی کشتی گیران، شهرستانی 
هستند و برای حضور در اردو رفت  و آمد می 
کنند. متاسفانه باید بگویم که هیچ حمایتی از 
کشتی پهلوانی نشده اســت.وی خاطرنشان 
ــه ای  مــی کند:رئیس هیئت ورزش زورخــان
استان پاسخ تلفن های ما را نمی دهد.او باید 
جوابگوی مشکلات و دغدغه های کشتی گیران 
باشد.سالن تمرینی را هم خودمان گرفتیم. در 
مسابقات استانی کشتی پهلوانی، رئیس هیئت 
اصلا حضور نداشت. با این وضعیت کشتی 
پهلوانی چطور می خواهد پیشرفت کند.این 
مسابقات برای کسب بازوبند پهلوانی است، 
رقابت کم اهمیتی نیست،اما این که توجهی به 
تمرین کشتی گیران ندارند جای سوال دارد.
پهلوان حمید قشنگ در پاسخ به این سوال 
که آیا امسال خراسانی ها می توانند صاحب 
بازوبند پهلوانی شوند، تصریح می کند: امید و 
نگاه ما به احمد میرزاپور است که سابقه گرفتن 
بازوبند پهلوانی را دارد،اما در مقابل رقیبانی 
هم دارد که باید با آن ها بجنگد، به خصوص 
جابر صادق زاده از مازندران هم در این رقابت 
ها حضور دارد که صاحب عنوان است، اما ما هم 
با قدرت به میدان می رویم و تمام سعی خود را 

می کنیم که بهترین نتیجه را رقم بزنیم.

بازی اخیر تیم والیبال نیان الکترونیک شکست 
ناباورانه و تلخی را به دنبال داشت و باعث انتقاد 
هواداران و علاقه مندان به والیبال شد.والیبالیست 
های نیان یک شنبه شب گذشته در مقابل فولاد 
سیرجان اصلا سرحال نبودند و شرایط نامساعدی 
داشتند که به نوعی می توان گفت بدترین باخت 
فصل خود را تجربه کرده اند. متاسفانه نارنجی پوشان 
نیان در میدان بازی خیلی ضعیف ظاهر شدند و 
حرفی برای گفتن نداشتند.سرمربی تیم والیبال 
نیان الکترونیک در این باره گفت: بدترین نتیجه لیگ 
امسال را در خانه گرفتیم و شرمنده هواداران شدیم. 
ــاره شکست سنگین تیمش در  حامد صمدی درب
خانه مقابل فولاد سیرجان افزود: عملکرد بازیکنانم 
به قدری ضعیف بود که جای هیچ دفاعی ندارد. 
بدون شک ضعیف  ترین نمایش فصل را داشتیم. 

نباید در باد پیروزی های قبلی می خوابیدیم. تصور 
می کنم این نتیجه فقط به دلیل غرور بی جای ما 
رقم خورد. وی تصریح کرد: متاسفانه یکی از بدترین 
نمایش های این فصل را به اجرا گذاشتیم و در نهایت 
شرمنده هواداران شدیم. همیشه در خانه بهترین 
عملکرد را داشته ایم و این بار وضعیت به شکل بدی 
رقم خورد.سرمربی نیان الکترونیک خاطرنشان 
کرد: هرچقدر ما بد بازی کردیم، حریف از لحظه 
نخست بازی، عالی کار کرد و به روند خوب خود تا 
پایان ادامه داد. همه ما از این بازی انتظار برد داشتیم 
و اگر بازیکنان باتجربه تر ما کمی با دقت،عمل و درون 
زمین را مدیریت می کردند، شاید می توانستیم نتیجه 
ای متفاوت  را رقم بزنیم. تمام مسئولیت این شکست 
با من است و امیدوارم در بازی های بعدی این نتیجه 

را جبران کنیم.
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دیــدار برگشت نیمه نهایی بسکتبال دسته 
یک بانوان باشگاه های کشور پنج شنبه این 
هفته دنبال می شــود که تیم مولتی کافه 
مشهد در دیداری داخل خانه به مصاف تیم 
لئونارد شاهین شهر می رود. سرمربی تیم 
بسکتبال بانوان مولتی کافه مشهد در این 
باره گفت:شرایط خوبی برای بازی های دور 
برگشت نیمه نهایی مسابقات لیگ دسته یک 
بسکتبال کشور داریم. جمیله نگهبان افزود: 
در بــازی رفت مقابل لئونارد شاهین شهر 
نتیجه را واگذار کرده بودیم که آن یک اتفاق 
بود. خستگی راه و در نهایت اشتباهات تیمی 
باعث رقم خوردن شکست شد، اما برای بازی 

پنج شنبه همه کادر فنی و بازیکنان مصمم 
شدند که با پیروزی سالن را ترک کنیم.وی 
تصریح کرد: فرصت لازم  برای جبران شکست 
های قبل را در دیدارهای پیش رو داریم و با 
همه توان بازی خواهیم کرد.نگهبان افزود:با 
بررسی فیلم بازی ها، نقاط قوت و ضعف  تیم 
مولتی کافه و تیم مقابل ارزیابی و در تمرینات 
اجرایی شد.قطعا با آمادگی کامل روحی و 
بدنی بچه ها و حمایت هواداران بازی خوبی 

را به نمایش خواهیم گذاشت.
شایان ذکر است تیم بانوان خانه بسکتبال 
نیشابور نیز دیگر نماینده استان در این سطح 

از مسابقات است.

با توجه به در پیش بودن رقابت پهلوانان نامی کشور 
در سالن 12 هزار نفری آزادی
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